
 

06. Juli 2023  

I henhold til § 37 i Inatsisartuts forretningsorden fremsætter jeg hermed 

følgende spørgsmål til Naalakkersuisut. 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

1. Hvad vil man bruge kantinen i GU Aasiaat til? 

2. Hvorfor har man ikke brugt kantinen i så lang tid? 

3. Hvilke planer har Naalakkersuisut for GU’s kantine? 

 (Medlem af Inatsisartut Kristian Jeremiassen, Inuit Ataqatigiit) 

Begrundelse: 

GU Aasiaats kantine er ikke blevet brugt i mange år, det ser ud som om, man 

mener det bare skal være sådan, og jeg mener, at huset skal bruges til noget 

nyttigt. 

Der er mange unge, der er inaktive. Man kan bruge huset til at aktivere unge i 

hele landet, eller man kan bruge det til andet uddannelsesinstitution for dele af 

befolkningen, der vil videre i deres liv eller vil uddanne sig. 

Jeg håber mine spørgsmål besvares indenfor 10 arbejdsdage. 

 

 


